
Protokół nr 8/07 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Ełku, które odbyło się w dniu                 
4 kwietnia 2007 roku.  
 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg załączonej listy obecności. 
Na 8 członków Komisji w posiedzeniu  uczestniczyło 7.  W posiedzeniu nie uczestniczył 
radny Ireneusz Dzienisiewicz. 
Obrady Komisji i podejmowane decyzje będą prawomocne. 
Ponadto w obradach Komisji uczestniczyli: 

– Artur Urbański – Zastępca Prezydenta Miasta 

– Jarosław Wróbel – Skarbnik Miasta Ełku 

– Stanisław Zalewski – Naczelnik Wydziału Edukacji 
 
   Przyjęty porządek obrad: 
1. Przyjęcie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 
3. Opinia na temat wykonania budżetu miasta za rok 2006 w związku z udzieleniem 

absolutorium Prezydentowi Miasta. 
4. Kontrola  prawidłowości sporządzania sprawozdań S-02 będących podstawą naliczania 

subwencji oświatowej w roku 2006 w:  Szkole Podstawowej Nr 2, Gimnazjum Nr 4 i 
Przedszkolu Samorządowym N 6. 

5. Sprawy różne i wolne wnioski. 
Do punktu –1- 
 Posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący Komisji Jan Wielgat. Powitał 
zebranych, stwierdził prawomocność obrad. Poprosił o uwagi do rozesłanego porządku 
obrad. 
 Członkowie Komisji nie wnieśli zastrzeżeń do  propozycji porządku obrad.           
Komisja  przez aklamację przyjęła porządek  obrad jak wyżej.  
Do punktu –2- 

Nie zgłoszono uwag do protokółu nr 7/07 z dnia 21 marca 2007 roku, wobec  tego 
protokół nr 7/07 został przyjęty bez uwag. 
Do punktu –3- 

Skarbnik Miasta J.Wróbel udzielał wyjaśnień i odpowiadał na zapytania członków 
komisji w temacie wykonania budżetu miasta w roku 2006.   

Przewodniczący Komisji Jan Wielgat poinformował, że na dzień dzisiejszym nie 
wpłynęła jeszcze opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie 
wykonania budżetu miasta za rok 2006. W związku z tym zaproponował  na dzisiejszym 
posiedzeniu nie wydawać opinii i wniosku w sprawie absolutorium – zaczekać na opinię 
RIO w tym temacie.  

Komisja przez aklamację przyjęła propozycję Przewodniczącego Komisji. Temat 
będzie kontynuowany na następnym posiedzeniu. 



 
Do punktu –4- 

 Naczelnik Wydziału Edukacji Stanisław Zalewski omówił sposób sporządzania 
sprawozdań typu S-O2 w wybranych placówkach szkolnych; w Przedszkolu 
Samorządowym nr 6, Szkole Podstawowej nr 2 i Gimnazjum Nr 4. Między innymi 
poinformował, że bierze się pod uwagę do sporządzania sprawozdania datę 30 września 
danego roku. Subwencja naliczana jest przez MEN według tego sprawozdania na rok 
kalendarzowy następny. Poinformował jak się kształtowało w kontrolowanych jednostkach 
według stanu na dzień 30.09.2006 r.: 

– w Przedszkolu Samorządowym nr 6 orzeczenie do kształcenia specjalnego posiadało 
15 dzieci. 

– w Szkole Podstawowej nr 2 uczniów z orzeczeniem o potrzebie kształcenia 
specjalnego  było 16, 

– w Gimnazjum nr 4 objęto 8 uczniów kształceniem specjalnym. 
 Poinformował o działaniach jakie  zostały podjęte w stosunku do tych uczni.  
Szczegółowa informacja w temacie stanowi załącznik do protokołu. Członkowie Komisji 
otrzymali kserokopię informacji. 
 Członkowie Komisji zwrócili uwagę na baczniejszą kontrolę Wydziału Edukacji UM pod 
kątem naliczania sprawozdań   S-O2, gdyż sprawozdanie to jest materiałem wyjściowym 
do naliczania subwencji oświatowej. 
Temat będzie kontynuowany na kolejnym posiedzeniu. 
 
Do punktu –5- 
W tym punkcie nie wniesiono żadnych spraw do protokołu. 
  Na tym posiedzenie i protokół zakończono. 

 

Protokołowała:       Przewodniczył: 

Elżbieta Liziewska               Jan  Wielgat 


